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Hanga (BVB): Vazând un conflict, învatam ca depindem tot mai mult de lucrurile

din jurul nostru

Contextul actual este complicat si, vazând un conflict, învatam ca depindem tot mai mult de lucrurile din

jurul nostru, de companiile care se dezvolta în jurul nostru si este datoria noastra sa le sustinem, a declarat

luni presedintele Bursei de Valori Bucuresti (BVB), Radu Hanga.

 

"Suntem într-un context complicat, îl stim cu totii. Ne uitam la ce se întâmpla în jurul nostru. Trecem peste situatia

complicata pe care o vedem la granita si ne uitam la ceea ce avem noi de facut aici la noi în curte. Principala

concluzie pentru noi este ca învatam încet încet, am început probabil sa învatam în 2007 - 2008, odata cu criza

financiara, am învatat-o si mai bine începând cu criza medicala de acum doi ani si jumatate, acum vazând un

conflict învatam ca depindem tot mai mult de lucrurile din jurul nostru. Învatam ca depindem noi de noi ca si

comunitate. Învatam ca depindem de companiile românesti, de companiile care se dezvolta în jurul nostru si este

datoria noastra sa le sustinem. Vorbind despre Bursa de Valori Bucuresti acesta este misiunea noastra principala

pâna la urma, aceea de a face legatura între companiile locale care au nevoie de capital, care au nevoie de

vizibilitate si capitalul care este disponibil pe piata româneasca, fie în zona investitorilor de retail, fie în zona

investitorilor institutionali", a spus Radu Hanga, la deschiderea oficiala dedicata primei zile de tranzactionare a

Transilvania Investments sub simbolul bursier TRANSI.

 

Cu privire la Transilvania Investments, el a mentionat ca rebranding a facut si Bursa de Valori Bucuresti anul

trecut.

 

La ceremonie a participat si presedintele Autoritatii de Supraveghere Financiara (ASF), Nicu Marcu. El a precizat

ca se observa un trend în rebranduirea SIF-urilor.

 

"În momentul când ma îndreptam catre eveniment ma tot gândeam ca în acelasi timp sunteti în trend si cu ce se

întâmpla în realitate acum, ca toata lumea este sa-si faca pasapoarte, dumneavoastra va faceti un buletin nou. Deci

sunteti pe drumul ce bun. În acelasi timp vreau sa va spun ca apreciez munca pe care o faceti dumneavoastra,

apreciez faptul ca finantati economia României si nu în ultimul rând vreau sa va spun ca ati fost de 2-3 ani de zile,

probabil si urmatoarea perioada o sa mai dureze, sa va aflati în fata unor provocari foarte mari. Ati fost în fata

pandemiei care v-a determinat sa faceti fata cu succes sa ramâneti performanti, sunteti în fata unei provocari mult

mai mari, a unui razboi care e la granitele noastre si care va determina sa va luati toate masurile de siguranta astfel

încât sa nu pierdeti în investitiile pe care le faceti. Şi, de asemenea, ca un mesaj pe care trebuie sa vi-l dau si îl stiti

foarte bine, ca multi dintre dumneavoastra încercati sa va pregatiti în acest sens, este faptul ca trebuie sa va

pregatiti pentru perioada urmatoare în ce priveste finantarile verzi. În acest sens, stiti foarte bine ca trebuie sa va

schimbati modelul de business, guvernanta si managementul riscului al companiei pe care o gestionati, în acelasi

timp cu politicile pe care le doriti la nivelul companiei în viitorul apropiat si nu numai apropiat, pentru ca

directivele europene si Pactul european pentru un mediu curat dureaza pâna în 2050. Deci, ca atare, politicile

dumneavoastra trebuie sa fie atât pe termen scurt cât si pe termen lung", a declatrat Nicu Marcu.
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